
PROTOKOL Nr XXXTV/09
PRZEBIEGU SESJI RADY GMIIIY ZIELONA G6RA

z dnia 29 wrze6nia 2009 roku

Obrady sesji odbyty siE^^w Sali obrad Urzgdu Gminy, ul. Dqbrowskiego
41, poczqtek obrad godz. l1 oo.

Obrady XXXIY zwyczajnej Sesji Rady Gminv Zielona G6ra orworzyl
Przewodniczqcy Rady Gminy Henryk Walczak, poczym przewodnicz4cy Rady
cminy przywital przybylych na dzisiejsze obrady, W6jta Gminy Mariusza
Zalewskiego, Z-cA W6jta Gminy, Paniq Skarbnik i paniq Seketarz, paniq
Radcg, radn4 powiatu, dyrektor6w plac6wek ogwiatowych, kicrownik6w
referat6w, dyrekora GBP i KZG, Panie i Pan6w sohys6w, witam wszystkich
pozostalych goSci i mieszkaiic6w Gminy oraz Paniq i pan6w Radnych.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, stwierdzil qwonrm na sali obrad obecnych
jest 14 radnych na stan 15 radnych, / lista obecno5ci w zal4czeniu / wigc
posiadamy zdoinoSi do podejmowania uchwal.

Ad.2
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze porz4dek obrad otrzymali
Paistwo w zawiadomieniach. Nastppnie Przewodniczqcy Rady spytal czy kto6
ma propozycje zmiany porz4dku obrad.

Radna Hanna Wysocka- zaproponowala wycofanie z porzqdkl obrad w pkt.7
ppkt.7, d. projektu uchwaly dotycz4cego ,,Gminnego Systemu przeciwdzialania
Przemocy w Rodzinie" i przesuniqcie go na kolejnq SesjE.

W6jt dodal, 2e r6wnie1. chcial zglosii wniosek o wycofanie tego projektu z
porz4dku obrad.

WiEcej zmian do porz4dku obrad nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie wniosku o wycolbnie
Droiektu.

Wniosek zostal przyj qty j ednogloSnre.

Przewodnicz4cy Rady Gminy odczytat porz4dek obrad
zmiany, poczym spt4al,kto jest za pftvjgciem porz4dku.

wzglgdnieniem



Porzqdek obrad zo stal przyjety przy I glosie wstrzymuj4cym sig /J.Berent/.

Ad.3.
Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z zapytaniem do Sekretarza obrad,
czy zglasza uwagi do tredci przebiegu protokol6w ostatnich Sesji Rady .

Sekretarz obrad poinformowal Ze uwag nie zgloszono

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie przyjgcia protokolu.

Za przyjgciem protokolu przebiegu Sesji glosowalo 10 osob, 4 wstrzymaly si€
od glosu .

Ad.4.
Na wstgpie Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e w okresie
migdzysesyjnyur czyli od dnia 26 sicrpnia mialem przyjennoS6 uczestniczyi
w kilku imprezach zorganizowanych na terenie gminy a takZe reprezentowai
Wysokq Radg na spotkaniach z mieszkancami i godimi Gminy, a byly to:
-w dntu 27 sierpnia wsp6lnie z Panem W6jtem ztoirylismy wizyl,g panu Janowi
Pacowi z Nowego Kisielina aby go oficjalnie poprosii do sprawowania funkcji
tegorocznych doZynek gminnycl.;
-w dniu 28 sierpnia r6wnie2 z Panem W6jtem poprosilidmy probos zcza parafii
Nowy Kisielin ks.dr Andrzeja Brenka o sprawowanie liturgii Mszy Sw.
dozynkowej w intencji rolnik6w z gminy Zielona G6ra,
-30 sierpnia uczestniczfem w dozy*ach parafialnych w Ochli,
-1 wrzeSnia wziqlern udzial w gminnej inauguracji roku szkolnego 2009/2010,
kt6ra odbyla siq w PSP w Zawadzie,
-w dniu 5 wrzegnia uczestniczylem w doTynkach gminnych w Nowym
Kisielinie, w f,rn miejscu chcialbym zlozy| podziqkowanie gospodarzom
dozynek, pracowtikom urzgdu biorqcym udzial w przygotowaniach i realizacji
do4.nek oraz wszystkim tw6rcom programu doZynkowego,
-w dniu 25 wrzednia przysluchiwalem sig obradom Komisji O6wiaty,
-w dniach 27 sierpnia oraz 3 , l0 i 17 wrzeSnia pelnilem dyZur w lJrzgd,zie
Cminy.

Przewodniczqcy Rady spltal czy sq pytania do przedstawionej
Pytari nie zgloszono , radni infomacjq przyjgli.

formacji.



Ad.5
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil siE z proSbq do W6jta Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacjt uchwal Rady w okesie
miqdzfsesyjnym.
Panie Przewodnicz4cy !! Wysoka Rado !
Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostalo wydanych trqcznie 25 zarzqd,zeh
dotyczqcych:
- realizacji uchwaly bud2etowej z zakresu gospodarki finansowej _ wydano
lqczftre zarzqdzen w tym :8
-dwa w sprawie zmiany ukladu wykonawczego budZetu gminy na 2009 rok,
-w sprawie zmiany planu finansowego zad.etn z zakresu administr-acji rz4dowej
oraz imych zadah zleconych gminie ustawami,
-w sprawie zmiany planu hnansowego wydatk6w budZetowych UrzEdu Gminy
Zielona G6ra,
-w sprawie zmiany plan6w dochod6w i wydatk6w w budZecie gminy na 2009
rok zwiqzanych z wprowadzonymi znianami dotacji celowych
przekazy w any ch z bud.Zetst,
-rachunkowoSci w zakresie ustalania oraz ewidencji odpis6w aktualiryj4cych
wado36 nale2no6ci,

_oplacolania material6w plaaistycznych i zaloIef do projektu bud2etu Gminy
Zielona G6ra na 2010 rok,
-sporzqdzenia skonsolidowanego bilansu.
-reahzacli zadari przysluguj4cych organowi prowadzqcemu plac6wki o5wiatowe
- wydano lqcznie l0 zatzqdzef dotycz4cych:
-zatwierdzenia aneks6w do arkuszy organizacyjnych plac6wek oSwiatowych.
-realizacji zadan z zaktest infrastruktury technicmej, wydano .. zarzqdzeh, w
sprawach :
-powolania komisji przetargowych na rozbudowg remizy OSp w Drzonkowie.
-zmiane skladu komisji przetargowej do naprawy drogi Sucha- tr_ugowo,
-z zakresu realizacji uchwaly w sprawie zasad nabywania, zbywania i
obciqzania nieruchomoSci oraz ich wydzier2awiania lub wynajmowania na
okres dhrzszy niZ3lata-wydano 4 zarz4dzenia w sprawach:
-zamiany grunt6w polo2onych we wsi Stary Kisielin.
-nabycia na rzecz Gminy Zielona G6ra nieruchomodci polo2onych w
Drzonkowie w rozliczeniu oplaty adiacenckiej,
-odplatnego nabycia na rzecz Gminy Zielona Gora nieruchomo6cipolo2onej w
Drzonkowie przeznaczonej pod zielefi publiczt4
-nieodptratnego nabycia przez Gming Ziclona G6ra ni poloZolej w
miejscowoSci Nowy Kisielin przemaczonych pod drogi we

#



Wydano r6wnieZ zarzqdzetie w sprawie powolania komisji konkursowej do
oceny ofeft na przeprowadzenie szczepief profilaktycznych przeciwko
wirusowi FIPV.
Ponadto w okresie tym :
-w dniu 28 sierpnia- uczestniczytem w Sesji powiatu,
-w dniu 29 sierpnia odbyly siq wiejskie do2ynki w Zatoniu a w dniu 30
wrzeSnia w Ochli,
-w dniu I wrzeSnia uczestni czytem w Studium Medycznym w Wojew6dzkiej
Inauguracji Roku Szkolnego, oraz w Gminnej Inauguracji Roku Szkolnego,
-w dniu 5 wrzednia - odbyly siq nasze Do2ynki a w dniu 6 wrzelnia
uczestniczylem w Dozynkach Powiatowych, w tlm miejscu chcialbym
podzigkowad wszystkim kt6ny przyczynrli siq do tworzenia wieric6w
doZ?nkowych, kt6re na doZynkach powiatowych zajEly znaczqce niejsca,
wieniec z |,Eirycy zaj$ drugie miejsce, z przyleEt trzecie w kategorii
tradycyjnej, a pozostale tj.z Ochli i Drzonkowa otrzymaly wlr62nienia w
kategorii wsp6lczesnej,
-w dniu 8 wrzeSnia odbyla sig uroczystoSi zwtryana z XX - leciem Fundacii
Rozwoju Demokracji Lokalncj oraz konferencja potencjal inwestycyjny gmjn.
-w dniu l0 wrzeinia uczestniczylem w I Lubuskim Forum Funduszy
Europejskich.
-w dniu 12 wrzeSnia uczestniczy+em w Do2ynkach w ogrodach Sawanna,
-w dniu l8 wrzeSnia odbyty sig Zawody WEdkarskie,
-w dniu 24 wrze5nia uczestniczylem w Nowej Soli w spotkaniu pt. Rozw6j
Turystyki w dolinie Odry,
Na zakofrczenie W6jt odczytai uchwalg Regionalnej Izby Obrachunkowej w
sprawie wydania pozytywnej opinii o wykonaniu budZetu zal p6hocze 2009 I
Dchwalaw zalqczeniul-

Przewodniczqcy Rady Gminy, spytal czy sq pJtania do pana W6jta.
Pltai nie zgloszono.

Ad.6
Przewodnicz4cy Rady Gminy sp\Jtal , czy zostaly udzielone odpowiedzi na
interpelacje zgloszone na ostatniej Sesji.

W6jt odpowiedziatr, 2e na ptlania, k6re byly interpelacj4 odpowiedzi zostaly
udzielone.
Ad7.

Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e przechodzimy do k ejnego punktu
pozqdku obrad, a mianowici,e rozpatrzenia projekt6w uch
uchwaly lub zajEcie stanowiska.

i podjecig



Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e pierwszy projekt uchwaly dotyczy
udzielenia pomocy finaasowej dla powiatu Zielonog6rskiego, poczym spyal
czy2q pyIria bqdL uwagi do przedloZonego projektu, dodajqc Le szczeg6lowo
projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji.
$4af nie zgloszono.

Przewodniczecy Rady Gminy poprosil o przedstawienie opinii z posiedzeri
Komisji.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial,2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta PrzcwodniczEcy Komisji Oswiaty i Kultury powiedzial
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial 2e Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i praworz4dnodci
projeh:t uchwallr zaopiniowalapozltl.r,vnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowaaie uchwaly.

Uchwala zostala podjqta jednoglodnie -Uchwala Nr XXXIV I Z7Il0g.

2/
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, ze kolejny projekt uchwatry dotyczy
przystqpienia Gminy Zielona G6ra do projektu ,,przebudowa drogi powiatowej
nr 1 175F na odcinku Drzonk6w Sucha. Przewodniczqcy sprtat czy sq pltania
bqdz uwagi do przedloZonego projektu, dodajec Le szczeg6lowo projekt byt
oma\ iany na posiedzeniach Komisji.
W6jt Gminy, powiedziala,Ze na komisjach informowala, 2e projeLt uchwaty
moZe ulec zmianie , i tak teL sig stalo w $ 2 projektu uchwaly w wersji
omawianej na komisjach wysokodi zabezpieczenia wtrasnego na zad,anie
wynosila 100% koszt6w. Ale doslownie w ostatniej chwili otrzymalidmy
wiadomo6i 2e oiwietlenie zostanie wpisane do wniosku wiec
50o% koszt6w iako wklad wlasnv.

reczamy



Pltan nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przedstawienie opinii z posiedzef
Komisji.

Radna Hanna Wysocka - Przewodnicz4ca
Infrastruktury iOchrony Srodowiska
uchwaty zaopiniowala pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta Pzewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury powiedzial
ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltfanic.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial 2e Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i praworz4dnodci
projekt uchwaly zaopiniowalapozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie uchwaty.

Uchwala zostala podjgta jednoglo5nie -Uchwala Nr XXXM272l0g.

3/
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, Ze kolejny projeLl uchwaly dotyczy
wieloletniego programu inwestycyjnego w Gminie Zielona G6ra na lata 2004-
2013.
Przewodniczqcy Rady dodal, ze projekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony
na posiedzeniach komisji , niemniej jednak spyal czy sqpyania.
W6jt powiedzial, ze w stosunku do omawianego na komisjach ulega zmianie
ppkt 22 , wynikaj4cy z podjgtej wczedniej :uchwaly zaklad.ajqcy nasz udziaL na
poziomie 50% koszt6w.

P),tan nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka- Przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa l
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt

Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
powiedzial, 2e komisja projekt

uchwaty zaopiniowala pozyl wnie .



Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji O{wiaqr i Kultury odwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala poz),tywnie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial 2e Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i praworzadnodci
projekr uchwaly zaopiniowala pozytf,,/nie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjEta jednoglodnie -Uchwaia Nr XXXM273 109.

4 l

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastppny projekt uchwaly
dotyczy zmiany bud2etu gminy na 2009 rok, na wstEpie powiedzial , i:n
projekt uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spttal czy s4 uwagi b4dZ propozycje zrniany przedstawionigo
proj ek1u.
Pani Skarbnik dodala, 2e w stosunku do projeknr omawianego na komisjach'u'lega zmianie zalqc;arik inwestycyjny , dotyczqcy oSwietlenia ulicy Slonecznej
na rok 2010.

Przewodniczqcy Rady, oiwiadczyl2e nie widzi uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosit Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwafu zaopiniowala porytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty i Kultury odwiadczyl
ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltywnie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial ze Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia,Praw Czlowiekai praworzqdno6ci
projekt uchwaty zaopiniowalapozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprositr o przeglosowanie projcktu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXM274 109.

#



5l
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial 2e
u\trazenra zgody na udzielenie bonifikaty
sprzedawanego na tzecz nabYivcy.

kolejny projekt uchwaly dotyczy
od ceny lokalu mieszkalnego

Przewodnicz4cy dodal ,Ze projekt dotyczy lokalu w Zawadzie, byl szczeg6\owo
omawiany na komisjach, czy s4 w zwi4zku z tym pltania.

Radny Jaroslaw Berent - przypomnial Ze na komisjach zostaly zgloszone
wnioski, kt6re powinni6my przeglosowai.

Z-ca Ptzewodniczqcego Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
Praworz4dnodci Jan Smoter, powiedzial Ze na Komisji zgloszono wniosek o
boriifikatE w wysokodci 50ok, zakI6rym glosowala I osoba a 3 wstrzymaly sig
od slosu.

Radna Hanna Wysocka - Przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja wnioskowala
bonifikata w wvsokoi,ci 70%,.

Przewodniczqcy Komisji O6wiaty i Kultury Wieslaw Kuchta oSwiadczyl 2e
komisja r6wnieZ wnioskowata o 50oZ bonifikatE.

Radna Hanna Wysocka- powiedziala i.e chcialaby znai uzasadnienie wniosku o
50% bonifikatg.

Radny Jan Smoter- wyja5nid Ze na komisji nie byio uzasadnienia, pani
Antonina stwierdzila tylko ze 70o/o to za duLo.

Radny Jaroslaw Berent- powiedzial Ze na komisji Odwiaty bylo uzasadnienie,
wltlumaczyli6my to tym ze oba projekty siq bardzo r62ni4 Lokal w Zawadzie
jest w bardzo dobrym stanie technicznym, jest to pierwszy lokal sprzedawany z
tego budynku, mieszkanie jest w bardzo dobrlm stanie a widzimy to po wycenie
rzeczoznawcy . W lokalu mieszkaj q 4 osoby wiqc dzielqc kwotg na 4 to nie s4 to
Zadne pieniqdze. Co do lokalu w Kisielinie, to tam kobieta dostala tylko mury,
k16re musiala adaptowai na mieszkar.rie.

Radna Hanna Wysocka- powiedziala Ze nie rozumie dlaczego koszty majq by6
podzielone na 4 osobv.

Radny Jerzy Zetecki- powiedzial 2e nie rozumie sk4d stwierdzenie 2e

I

za

bardzo
cieka idobre mieszkanie, jest to mieszkanie na poddaszu gdzie dach
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!\.ymaga kapitalnego remontu. pani Skrok pracowala w przedszkolu w
mieszkaniu tym mieszka od 35 lat.

Radny Berent- stwierdzil Ze z *yceny wynika iZ mieszkanie jest w bardzo
dobrym stanie. Miasto juZ odeszlo od bonifikat a my udzielamy takie ulgi.

Dyrektor KZG, powiedziala ze stan lokalu to tylko i wylqcna zasbtga
najemc6w, kt6rzy wszystkie remonty wykonujq w wlasnym zakresie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, Le w zwiryku z tym iZ mamy dwa
u nioski. prosi o ich przeglosowanie.

Kto wiQc z Pafstwajest za udzieleniem bonifikaty w wysokojci 502o.

Za udzieleniem bonifikaty w wysokodci 50% glosowaly 2 osoby / T.Sroczyriski
i J.Berent/, przeciw bylo 8 os6b,4 wstrzymaty siE od glosu.

Przewodniczqcy poinformowal, Ze wniosek o udzielenie 50% bonifikaty nie
uzyskal akceptacji.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - Przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa i
Infrastn.rktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozl,tyu nie .

Radny Wiestraw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozyt).\anie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji powiedzial Ze Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i praworz4dnodci

llgjett uchwaly zaopiniowala pozyty.r,vnie przy I glosie za stawkq
50%.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta 1 I glosami za,2 przeciwnymi /T.Sroczy6ski,J.Berent/ i
1 wstrzymujqcym siq /T.Naskrgt/ -Uchwala Nr XXXIV/275 /09. 
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6/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze
wyrazenia zgody na udzielenie bonifikaty
sprzedawanego na ruecz nabytvcy.

Uchwala zostala podjqta 13 glosami za i I
Uchwala Nr XXXIY / 27 6 109 .

kolejny projekt uchwaly dotyczy
od ceny lokalu mieszkalnego

Przewodnicz4cy dodal ,2e ten projekt dotyczy lokalu w Starym Kisielinic i byl
IeZ szczeg6lowo omawiany na komisjach, ze stawkq bonifik aty 70o/o czy sqw
zwiryku z tym p74ania.

Radny Jaroslaw Berent zglosil vmiosek o udzielenie bonifikaty w wysokodci
95%o, z uzasadnieniem , 2e Pani Szczepariska, mieszkanie adaptowata ze
Swietlicy.

Radny Jerzy Zeteck! dodal, Ze wklad finansowy jaki pani Szczepariska wloZyia
w adaptacjg zostal odliczony z wyoeny.

Radny J.Berent- podtrzymal wniosek o udzielenie 95% bonifikaty,

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie wniosku.

Za przyjgciem wniosku glosowala I osoba / J.Berent/, 10 bylo przeciw, 3 osoby
wstrzymaly siE od glosu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radna Hanna Wysocka- Przewodnicz4ca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e opinia komisji jest
pozlt).wna.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty i Kultury oSwiadczyl
Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala poz1t1,r,vnie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial Ze I(omisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia,Praw Czlowiekai praworzqdnodci
projekt uchwaly zaopiniowata pozytywnie.

/ J.Berent/ -



1 1

!o"*od^"tq"y Rady Gminy powi edzial, Le ostatni zgodnie z przyjgtqzmiana
porzqdku projekt uchwaly dotyczy nagrody jubileuszowej dla W6jta Gminy z
okazji 30- lecia pracy zawodowej. przewodniczqcy powiedzial, Ze projekt
uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak spltal'czy
s4 uwagi b4d2 propozy cje zmiany przedstawionego projektu.

Przewodniczqcy Rady, odwiadczyl2e nie widzi uwag.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala,2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wicslaw Kuchta-Przewodniczqcy Kornisji Oswiaty i Kulrury oSwiadczyl
Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltywnie.

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodniczqcej Komisji powiedzial 2e Komisja
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i praworzqdnodci
projekl uchwaly zaopiniowalapozltlv"nie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projeldu uchwaly_

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXM277 109.

PRZERWA

Przewodniczqcy Rady Gminy,
Jadwigq Oziemkowsk4

Ad.8

przywital przybylq na obrady radna powiatu

Przcwodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial 2e kolejny punkt to interpelacje
zapytania radnych, w zwiqTku z tym proszg o zglaszanie siE:

#
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Przewodnicz4cy Rady poinformowal, Ze nikt z radnych nie zglosil interpelacji
ani zapltania.

Ad.9.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, stwierdzil Ze skoro nie zgloszono interpelacji,
tego punktu nie realizuj emy.

Ad.10
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial ,ie kolejny punkt obrad to,,wnioski i
infbrmacje", proszg o dyskusjg.

Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, Lc vwacajqc do doZynek chcialbym
Pafstwa poinformowat Ze osoby kt6re byly zaproszone a nie mogly w nich
uczestniczyd przeslaly nam Lyczenia, miedzy innymi takie Lyczenia dla
rolnik6w przeslal nam Wojewoda Lubuski /pismo w zalqczeniul. pani soltys z
Nowego Kisielina nie mogla z nami zostai do tej pory, poprosila wigc aby w jej
imieniu przekazai po&iqkowania W6jtowi i pracownikom Urzpdu za pomoc
w organizacji, za plac zabaw, za stdy, szczeg6lne podzigkowania pani Ania
prosila aby przekaza' dyrcktorowi Zakladu Komunalnego za pomoc.

2/
Radny Jaloslaw Berenl-mam znowu nieprzyjemne spraw€, dotyczecq remontu
Swietlicy wiejskiej w Krgpie. Mam przed sobq protokoly odbioru , po czym
odczrtal zakrcs przeprowa&onych rob6t i tak: remont stropu, wyniana
podsufitki z desek i wszystkich element6w drewnianych, impregnowanych
preparatami pleSniowymi i grzybob6jczymi trzykrotnie. A co siE wydnzylo, na
\r'r osek radnego wsi KrQpa zostala powolana komisja, kt6ra pojechala
zobaczye jak te prace zostaly wykonane bylem teZ tam z paniq Antoninq i
niestety zauwazyli5my, 2e podbitka dachu wygl4da tak, jakby deski z kt6rych
jest wykonana byLy zgnrle. Na pewno nie wyglqdajq tak jak zakonserwowane
drewno, wyglqda to ohydnie i szpetnie, co jest bardzo pr4lkre, bo radni chcieli
zobaczy6 te robotg ale nam to utrudniono. Nie bylo kluczy, nie bylo dyrektora
Klima a z Panem soltysem jakod sig minElidmy mimo tego 2e wczedniej
dzwonilem 2e jadg |arn z koleZankq ogl4dnq6 dwietlicE , obraz jesr ragrczny
mam dokumentacjg zdjgciow4. Do l0 gnrdnia mamy czas zglosii wykonawcy
nasze uwagi by poprawil swojq robotQ, na nie czekai, by pieni4dze jakie
otrzlmamy byly przeznaczone na naprawg tej fuszerki. To tyle pBnie W6jcie,
proszq o interwencjg bo nie chcialbym znowu kierowai sprawy do ffokuratury.

._n,
V
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Sohys wsi Krppa-Tadeusz Budrewicz- odwiadczyl Ze spostrze2enia pala
radnego nie sq calkowicie sluszne, bo ja nie jestem inspektorem nadzoru
budowlanego, ja siE podpisalem tylko pod tym Ze odebralem salg w calo6ci ,2e
Jest czysto nie ma gruzu i nic wigcej, a to Ze wyszlo to co wychodzi to od tego
jest inspektor nadzoru budowlanego.

/./

Radny Jaroslaw Berent-powiedzial Le chcialby doda( i2 przerazit go fakt iZ w
protokole jest podpis Tadeusza Naskrgta, kt6ry twierdzi 2e protokolu nie
podpisl /a1, a wiQc jest coi na rzeczy.

5/
Radny Mariusz Rosik- w imieniu mieszkaric6w chcialby podziqkowai panu
W6jtowi za pigkny plac zabaw, jednoczeSnie chcialbym zaprosii na kolejny
bieg papieski, kt6ry odbgdzie sig w Starym Kisielinie o godi. 1330. Nastgpnie
radny przekazal na rgce kolegi Tomka Sroczyriskiego puchar przechodni dla
z;+ycigzcy drugiego Turnieju Wsi jest nim w t',rrr roku Racula.

6l
Radny Ireneusz Rypson- w imieniu mieszkaric 6w Zatonia, zwr6cil siE z pro3bq
do Pana W6jta o zainicjowanie spotkania z panem Taborskim na temat
zagospodarowania parku.

W6jt odpowiedzial, 2e nie widzi przeszk6d aby takie spotkanie zorganizowae,
bylem tam w niedzielg, rzeczywiicie miejsce jest uczgsz czane, a)e mydlg Ze ani
my ani Nadle6nictwo raczej nic nie bEdzie moglo zrobii, szkoda tylko 2e palac
zostal zaniedbany i ulegl spaleniu. Obok te2 sq li.agmenty kodciola, ktore sq
odwiedzane i gdzie postawili3my pami4tkowq tablicA. CieszE sig r6wnieZ za
slowa uznania za place zabaw, bEdziemy starali siq aby plac6w zabaw bytro
wigcej , planujemy jeszcze urzqdzi(, 12 plac6w. CieszE sig r6*nieL z
zaproszenia do Kisielina na bieg papieski, ale jest drobny problem, a
mianowicie na dzien ll paZdziemika na godz. 15 00 zaplanowana jest
uroczystoSi z okazji Dnia Seniora, ld6ra odbgdzie sig w Auli UZ, nie
zapraszali.imy ind).widualnie Zadnych os6b ale bardzo proszE soltys6w, aby
zachEcali mieszkaric6w do wzigcia udzialu w spotkaniu, jednoczesnie W6jt
zaprosil na uroczystoSi z okaill Dnia Edukacji , kt6ra odbqdzie siq 13
pazdziemika w Bibliotece Wojew6dzkiej.

Ad.7
Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego Pani Urszula Ju na wstQpie
zwr6cila sig z proSb4 do radnego Ireneusza Rypsona, o ie na osoby

w.a
przebyrvajEce na terenie plac6w zabaw. NastQpnie pani dyrekto



zosta? napisany projekt, k6ry uzyskat akceptacj€ dzigki czemu dzieci bgdq z
wielu dodatkowych zajqi takich jak nauka jgzyka angielskiego, nauki tanca i
rltmiki, , raz w tygodniu bgdzie spotkanie z psychologiem, przedszkole bgdzie
dluZej otwarte o I godzing , bgdq liczne wycieczki do kina, teatru, dla rodzic6w
koszty sig nie zwiqksz4 Waftoii projeldu w)'nosi dofinansowanie w wysokoSci
600 Iys zl.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, spltatr czy ktos chcialby jeszcze cod powiedzied.
Nikt nie zglosil sig wypowiedzi.

Ad.11

Przewodniczqcy Rady Gminy
Zielona G6ra o godz. 12 'u.

zamknql obrad XXXIV Rady Cminy

Sckretarz \
Jerzy Zet

Ptzewodni y Gminy
alczak


